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Generatiestudenten  -  Studietraject

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 234 van 9 april 2019 ontving ik van de 
toenmalige minister van Onderwijs de cijfers over het studietraject van 
generatiestudenten.

Kan de minister een update van deze gegevens bezorgen en ze evalueren?
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ANTWOORD
op vraag nr. 696 van 10 juli 2020
van KOEN DANIËLS

Tabellen 1 tot en met 7 bevatten een update van de cijfergegevens uit schriftelijke vraag 
nr. 234 van 9 april 2019 over het studietraject van generatiestudenten. Ze werden 
aangevuld met de gegevens van het laatst beschikbare, gevalideerde academiejaar, 
namelijk 2018-2019.

Doordat studieloopbanen, time to graduation en drop-out ieder jaar opnieuw berekend 
worden op basis van de toevoeging van het meest recent gevalideerde academiejaar, 
kunnen er lichte verschillen zitten tussen de absolute aantallen die aangeleverd werden 
n.a.v. vraag 234 en deze van de voorliggende vraag. Percentueel liggen de data in dezelfde 
lijn.

Ik heb een werkgroep opgestart met vertegenwoordigers uit VLIR, VHLORA en VVS om te 
bekijken hoe we de studie efficiëntie kunnen verhogen. Ook deze cijfers worden daar 
bekeken maar uiteraard met meer ruimte voor een bredere analyse. Zo bekijkt de 
werkgroep ook de leeftijden van de generatiestudenten, wordt nagegaan wat de relatie is 
m.b.t. statuten zoals topsporters, werkstudenten, functiebeperking, om dan te bekijken 
waar de grenzen aan flexibilisering dienen te liggen en de studie efficiëntie van de 
gemiddelde generatiestudenten te verhogen.
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http://www.vlaamsparlement.be/link?id=10734

